
 

RAADSVRAGEN (art. 41)               Hilversum, 03 september 2020  

Betreft: Hilversum corona-proof én gezellig de winter door 

 

Geacht college, 

 

In Hilversum is het door voortvarend op te treden en gezamenlijk de schouders eronder zetten gelukt om het centrum binnen de 

corona-bandbreedte op een behoorlijk prettige manier in te richten. Er zijn allerlei tijdelijke maatregelen getroffen, zoals 

overkappingen, het verplaatsen van boombakken, het inrichten van voetgangersgebieden Groest en Kerkbrink en het weghalen of 

verplaatsen van fietsenrekken. Dit was precies de snelheid, het pragmatisme en de meedenkende houding die wij voor ogen 

hadden toen wij in mei het voorstel indienden om een ‘1.5m Taskforce’ in te richten.  

 

Nu staan de herfst en de winter voor de deur en onze fractie wil de positieve lijnen van de zomer graag doorgetrokken zien worden. 

We waren daarom verheugd om in uw Corona Weekbericht no. 21 te lezen dat op basis van adviezen van de Taskforce is besloten 

de meerderheid van de tijdelijke maatregelen tot (in principe) eind dit jaar in stand te houden, waardoor bijvoorbeeld 

overkappingen en terrassen kunnen blijven staan. Winterterrassen zijn essentieel voor een corona-proof Centrum de komende 

maanden.  

 

Om ook in de koudere (en nattere) wintermaanden aangenaam buiten te kunnen verblijven, zijn echter meer aanpassingen nodig, 

zo is onze verwachting. Denk bijvoorbeeld aan windschermen of het aanbrengen van buitenverwarming, waardoor de terrassen 

ook in het winterseizoen aangenaam zijn om te zitten. Ook kan het nuttig zijn om ons licht elders op te steken en te leren van 

bijvoorbeeld de Kerstmarkten die in Duitse steden al jarenlang succesvol worden georganiseerd of plannen die andere gemeenten 

maken, zoals het overkappen van straten, pleinen en/of markten. 

 

De Hilversumse VVD heeft hierover de volgende vragen: 

1. Deelt u de verwachting dat het in het licht van de coronasituatie ook in het najaar en de winter wenselijk is om 

ontmoetingen in de buitenlucht zoveel mogelijk te faciliteren.  

2. Deelt u de inschatting dat het verlengen en indien nodig verbeteren van de verblijfskwaliteit buiten een positieve bijdrage 

levert aan de verdiencapaciteit van onze centrum-economie? 

3. Bent u met ons van mening dat het belangrijk is om te zorgen dat we Hilversum binnen de corona-regels zo gezellig 

mogelijk maken? 

4. Bent u bereid om samen met de betrokken ondernemers en het Stadsfond in gesprek te gaan over wat er nodig is om de 

verblijfskwaliteit in het Centrum te optimaliseren (denk aan mogelijk maken van windschermen, heaters of extra 

overkappingen), zodat we in Hilversum corona-proof én gezellig de winter door kunnen komen? 

 

Namens de VVD fractie, 

 

Haitske van de Linde  

Raadslid Hilversumse VVD  


